
N-VA Jabbeke wenst alle inwoners 
van Groot-Jabbeke het allerbeste 
voor het nieuwe jaar!

Belgische overheid dringt Jabbeke open asielcentrum op
De Vivaldi-regering dweilt met de kraan open. Op geen enkele manier wordt het hoofdprobleem, de ongecontroleerde en onge-
breidelde toeloop van steeds meer asielzoekers, aangepakt. Na de grootsteden wordt nu ook het landelijke Jabbeke hiervan het 
slachto� er. 

Het is uitgerekend huidig staatssecretaris Nicole de Moor 
(CD&V), die destijds toen Theo Francken  bevoegd was voor 
Asiel en Migratie, continu op de rem ging staan en weerwerk 
bood tegen zijn kordaat afschrikkingsbeleid, die nu geen weg 
meer weet met de overvloed aan asielzoekers. Jabbeke draagt 
daar nu de gevolgen van, andere gemeenten zullen ongetwij-
feld volgen. 

N-VA-moties bijna unaniem goedgekeurd
De gemeenteraad van 28 november keurde nagenoeg una-
niem (met uitzondering van de raadsleden van Groen, die 
zich onthielden) twee moties van de N-VA-fractie goed ter 
ondersteuning van burgemeester Casteleyn. Enerzijds moet de 
aanwezigheid van noodopvang voor asielzoekers op de site van 
de Civiele Bescherming in de tijd beperkt worden (maximaal 
negen maanden) en anderzijds willen wij dat de site van de Ci-
viele Bescherming door de gemeente kan worden aangekocht 

zoals gepland was (en dit tegen uiterlijk december 2023).

Gevaren voor de volksgezondheid
Verder wees N-VA-fractieleider Geert Orbie nog op belangrij-
ke aspecten in dit dossier. Onder andere de gevaren voor de 
volksgezondheid (uitbraak van besmettelijke ziekten zoals tbc, 
schurft en difterie), de woonomstandigheden (is deze loods wel 
geschikt om mensen te huisvesten, is er voldoende sanitair, wat 
met de mogelijks vervuilde grond?) en de veiligheid (wie zal 
hiervoor instaan? Is er privé-bewaking 
voorzien of valt alles ten laste van onze 
politiezone? Zullen de bewoners vooraf 
gescreend worden door de staatsveilig-
heid, enzovoort).

Geert Orbie, fractieleider N-VA

Vlnr. Piet Berton, Han Vermaut en Werner Coudyzer.
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Marleen Vanden Broucke betreurde dat 
Jabbeke het verzuimde om een markt met 
streekproducten te organiseren naar het 
voorbeeld van Oudenburg. Ze vroeg naar 
de stand van zaken in verband met het 
kasteeldomein Hof van Straeten in Varse-
nare en het dossier van de AWIS-rioolin-
ventaris (Afval Water Informatie Systeem), 
waarbij de gemeente Jabbeke een van de 
zeven overblijvende gemeenten zou zijn die 
op dat vlak nog niet voldoen. In het kader 
van de actie voor een bijenvriendelijkere 
gemeente wilde ze weten hoe het zat met 
het gratis aanbieden van één boom of vijf 
struiken. Zij eiste herhaalde-
lijk dat de verkeerscommissie 
ernstig wordt genomen. Al te 
vaak legt het bestuur gegron-
de adviezen naast zich neer.

Han Vermaut juichte toe dat het door 
hem ingediende agendapunt over 
‘Sportkompas’ ter harte genomen 
werd. Bijna alle scholen tekenden in 
om jongeren met verschillende sporten 
te laten kennismaken. Hij hoopt dat 
het niet bij een eenmalige 
gebeurtenis blijft, maar 
jaarlijks herhaald wordt.

Han Vermaut

Piet Berton is tevreden dat op zijn voorstel de gemeentelijke 
tussenkomst in de Buzzypazz, het jongerenabonnement van 
De Lijn, eindelijk ingevoerd werd. Hij vroeg naar de plannen 
en stappen die het bestuur zou ondernemen 
in het geval dat de hoogspanningslijnen 
bovengronds zouden worden voorzien, wat 
gevolgen heeft voor Stalhille.

Piet Berton

Geert Orbie kaartte het thema aan dat de 
volgende Vlaamse Regering gemeenten zou 
kunnen verplichten om te fusioneren. Nu kan 
dat nog vrijwillig. In de gemeente Lubbeek 
werd, ver van de spotlights, samen met de 
meerderheid en de oppositie samengezeten om 
van gedachten te wisselen om te zien waar Lub-
beek naartoe wil. Lubbeek is een gelijkaardige 
gemeente als Jabbeke. We zijn nu op bijna twee 
jaar van het einde van deze legislatuur. Geert 
riep het schepencollege op om samen 
met de oppositie hierover overleg te 
plegen of tenminste de gemeenteraad 
in te lichten over de stand van zaken. 

Geert Orbie

Werner Coudyzer moest verschillende leden 
van de meerderheid met de neus op de wet-
teksten drukken om zijn aanwezigheids- en 
spreekrecht in elke gemeentelijke commissie 
op te eisen. Sommigen wilden hem dat ver-
hinderen. Hiermee is nu duidelijk 
gesteld dat elk gemeenteraadslid 
hiertoe het recht heeft.

Werner Coudyzer

Dit was 2022

De N-VA-gemeenteraadsfractie in actie
Tijdens het afgelopen jaar waren de gemeenteraadsleden van de N-VA-fractie weer bijzonder actief in de gemeenteraad met 
het stellen van mondelinge en schri� elijke vragen, moties, interpellaties en het aanreiken van ideeën voor een beter bestuur. 

Vaak worden goede ideeën van onze fractie eerst weggestemd maar vissen de schepenen ze dan later weer op als ‘eigen ideeën’. 
Zoals bijvoorbeeld het reeds in 2020 door Piet Berton voorgestelde wonderwoudje in Stalhille dat er dit jaar kwam. Of denk aan 
de trage wegen, iets dat onze fractie jaren geleden al aanbracht en waarvan de bevoegde schepen nu eindelijk werk maakt, mede 
door de actie van de groep Leefbaar Varsenare.

Volg ons op onze 
n-va.be/jabbeke 

en Facebookpagina 
facebook.com/
jabbeke.nva.

jabbeke@n-va.be



Federale begroting nog dieper in het rood: 
“Allerslechtste van Europa”
“Wanneer de dijken breken, bese�  men pas hoe belangrijk het is om voldoende geld in kas te hebben. En dus een begroting op 
orde te hebben. Helaas hee�  de regering-De Croo sinds haar aantreden niks anders gedaan dan belastinggeld uitgeven. Van haar 
belo� e om meer mensen aan het werk te krijgen om de hoge uitgaven te � nancieren, komt niets in huis”, stelt Kamerlid Sander 
Loones uit Koksijde.

Tekort van 23 miljard
De resultaten van dat desastreuze beleid werden eind september opnieuw duidelijk: een tekort van meer 
dan 23 miljard euro en de allerslechtste begroting van gans Europa. “84 procent van dat tekort heeft niets 
te maken met de crisissen, maar alles met de Belgische ziekte. De Croo beloofde te hervormen, maar moet 
blijkbaar dringend aan zijn eigen belofte herinnerd worden”, besluit Sander Loones.

Sander Loones

Jong N-VA Brugse Vrije: 
“Schoolomgeving geen hotspot voor drugsdealers”
Op 28 oktober hield Jong N-VA Brugse Vrije aan het station van 
Torhout een actie tegen het dealen van drugs aan de schoolpoort. 
De jongerenafdeling deelde stickers uit met de tekst ‘Ik ben geen 
drugskikker’. 

“Uit de getuigenis van een aantal scholieren blijkt dat er af en toe 
gedeald wordt aan de scholen in Brugge en omstreken. Scholen 
moeten de basis vormen van het professionele leven van jongeren en 
mogen niet het startschot zijn van een drugsverslaving. Wij roepen 
de scholen op maximaal aandacht te schenken aan de problematiek 
en een structureel beleid uit te werken op lange termijn”, zeggen 
Sam Vandoorne, Branco Francois, Dylan Volckaert, Emma Caste-
leyn en Ilse Coopman.

Steeds jonger in aanraking met drugs
Jongeren lijken op steeds jongere leeftijd in aanraking te komen met 
drugs. “Onze scholen zijn een belangrijke schakel in het preventie- 
en repressiebeleid rond drugs bij jongeren. Daarom vragen wij de 
scholen in Brugge en omstreken een beleidsmatige aanpak op lange 
termijn. Daarnaast pleiten we voor een goeie dialoog tussen de schooldirecties en politiezones om indien nodig repressieve maatregelen 
te nemen”, stelt Jong N-VA Brugse Vrije. 

West-Vlaanderen maakt 200.000 euro vrij voor 
evenementen in provinciale domeinen
De provincie West-Vlaanderen investeert volgend jaar 200.000 euro om meer evenementen te organiseren in de provinciedomei-
nen. Dat blijkt uit het antwoord op een vraag van N-VA-provincieraadslid Isabelle Vandenbrande aan de deputatie.

Al in 2019 deed de provincieraadsfractie van de N-VA de oproep om meer evenementen organiseren in de 
West-Vlaamse provinciedomeinen. “Jammer genoeg was er in 2020 en 2021 de coronapandemie en was het 
allesbehalve evident om meer provinciale evenementen te voorzien. Het provinciebestuur nam onze sugges-
tie dit jaar wel ter harte en voorzag extra zomerprogrammatie. En ook voor volgend jaar maakt het 200.000 
euro vrij. Dat stemt ons uiteraard tevreden. Beleving zorgt voor verbondenheid en bovendien zullen nieuwe 
evenementen zorgen voor een vakantiegevoel in eigen streek. Uiteraard dienen activiteiten hand in hand te 
gaan met de natuurwaarden van de verschillende domeinen”, reageert provincieraadslid Vandenbrande. 

Isabelle Vandenbrande

Maaike De Vreese pleit voor méér 
investeringen in de marine
Vlaams volksvertegenwoordiger Maaike De Vreese uit Brugge roept op om meer te investeren in onze marine. In de 
huidige federale investeringsplannen is er volgens De Vreese te weinig budget uitgetrokken voor de marinecomponent. 
Slechts 5 procent van het nieuwe investeringspakket gaat naar de marine. 

“De marine is duidelijk geen prioriteit is voor minister van 
Defensie Dedonder (PS). Maar de sabotage van de Nord 
Stream I & II gaspijpleiding eind september bewijst net dat 
we méér moeten investeren in onze marine”, zegt De Vreese. 
“Er komen belangrijke gaspijpleidingen vanuit Noorwegen 
toe in Zeebrugge en de offshore windparken trokken in het 
verleden ook al de aandacht van Rusland. We moeten die 
cruciale infrastructuur beter beschermen.” De Vreese roept 
de federale regering op om meer te investeren in de marine, 
onder andere in een derde fregat. 

Zeebrugse marinehaven is belangrijke hoeksteen
De Vreese breekt ten slotte een lans om de defensie-investe-
ringen in Zeebrugge en West-Vlaanderen op peil te houden. 
“Brugge had door de eeuwen heen altijd een stevige band met 
Defensie. Als Brugse ben ik enorm trots op onze Zeebrugse 
marinehaven als de belangrijkste hoeksteen van de marine-
component. De toekomst ligt in innovatie. Drones vormen 
daar een zeer belangrijk onderdeel in. De marinebasis is een 
belangrijk deel van onze veiligheidsinfrastructuur en zorgt 
daarbovenop voor een pak werkgelegenheid in onze Zee-

brugse haven. Laten we daarom extra investeren om de thuis 
van onze fregatten, mijnenjagers en patrouilleschepen in ere 
te houden.”

Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese roept 
op tot meer investeringen in de marine.

Jong N-VA Brugse Vrije voerde actie tegen 
drugsdealen in de Brugse schoolomgevingen

Akkoord over nieuw pachtdecreet
Na intensieve onderhandelingen bereikten de Vlaamse meerderheidspartijen begin november een akkoord over een 
grondige hervorming van de verouderde pachtwet.   

Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser uit Knokke-Heist 
diende anderhalf jaar geleden al een inspiratienota in over het onder-
werp en reageert tevreden. “Met dit modern pachtdecreet zetten we een 
grote stap vooruit om dit instrument aantrekkelijker te maken voor 
eigenaars en tegelijk de landbouwer rechtszekerheid te bieden. Een be-
langrijk element daarbij zijn schriftelijke en eindige contracten. Vandaag 
zijn zo goed als alle contracten mondeling. Dat is niet meer van deze tijd 
en biedt weinig garantie en transparantie.”

Natuur en landbouw verzoend
In het nieuwe decreet worden natuur en landbouw verzoend. “We voor-
zien opzegmogelijkheden gebaseerd op de bestemming van de grond. 
Zo zal het gemakkelijker worden om in groene bestemmingen de pacht 
op te zeggen voor de realisatie van natuur en bos. In agrarische bestem-
mingen zal het moeilijker zijn om de pacht op te zeggen om de landbou-
wer te beschermen. We houden steeds rekening met de leefbaarheid van 
het landbouwbedrijf. Met dit nieuw decreet bieden we ook meer kansen 
voor jonge landbouwers door de toegang tot landbouwgronden te facili-
teren”, besluit Coudyser.

Cathy Coudyser

www.west-vlaanderen.n-va.be
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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